
Minnesanteckningar från möte med arbetsgupp 2 ”Utvecklingstrappan” 

Möte nr 2, onsdag 24 nov 2021 

Närvarande: Emma, Urban, Simon Ma4, Stefan Hortlund, Mats Kero, Håkan Thun. 

Förslag från styrelsen angående skolbesök: Google Drive, One Note. 

Förändringar i Steelers, ny ordförande/sportchef Stefan Hortlund. Vill bli bäLre på aL samarbeta med 
BC, NIU och även breddföreningarna. Ev stöLa BC med folk om det finns behov. Rekryteringsbas för 
Steelers ! NIU, men behöver ha 3-4 st ruUnerade spelare för aL klara aL hålla sig kvar i div 1. Ingen 
given plats för NIU i Steelers, varje spelare ska förtjäna sin plats. Mål aL vara en plantskola, ingen 
parkering. Utveckling i fokus. 

Olika utmaningar för dam- och herrsidan på NIU. Damerna är för bra för serien, vill spela div 1, men 
kommer då aL utarma Stars. Behövs ekonomi för aL klara resor etc. 

Högstadieverksamhet/NIU: tråkigt aL NIU spelar i DU/HU19. För dåligt motstånd, inte utvecklande 
för någon. Önskar div 3, men svårt aL hiLa lag. 

Ska det verkligen vara 7 stycken som kommer in på NIU? Kanske 4-5 stycken per år? För aL fylla eL 
lag i en serie, och även lämna kvar fler spelare i föreningarna. Den generella bilden är aL NIU 
fungerar bra för de som går där. 

Mats tycker aL LBC kan göra mer för högstadiespelare, för aL höja nivån. Akademin har inte fungerat. 
Stadslag? Kan föreningarna samarbete mellan varandra så aL alla som vill får spela USM? Om Höken 
och Vråken inte ska åka, kan de spelarna få lira med eL annat lag? Kan deLa vara med i ”årshjulet” 
med möten under högstadiet.  

Har vi spelare i SUl/universitetet? Kan de vara med i serierna? 

Till nästa möte: Emma tar fram förslag på ”årshjulet” med möten för högstadiet. 

Vi kommer aL sammanställa noteringarna från våra träffar Ull olika föreslagna paket av akUviteter aL 
prioritera och genomföra per område i fortsaL utvecklings-/förbäLringsarbete. 

Emma Holmgren/Urban Persson 


